

**Treasurer****Robert Kremsner**

Tel: 0160-96039564

E-Mail: treasurer@eaasdc.eu

Hello dancers, dear club representatives.

A new year has begun, and I hope it will take a pleasant course for you all.

This is the time for me to ask all club representatives and Bulletin subscribers to inform us as early as possible in case there are any kind of changes.

If a retransfer becomes necessary, we have to pass the occurring cost on to the person who caused this.

Also if you would like to change your subscription let us know early enough so we can still react.

The debits for dues and levies for 2019 have been given to the bank at the end of January/ beginning of February.

If your club has been paying by transfer, please remember that the dues and levies are always payable in January.

We also are very happy to accept SEPA Mandates from clubs who have so far been paying by transfer.

You will find the form under www.eaasdc.eu – 'documents and information for member clubs' or I will send it to you on request.

Greetings

Robert

Translated by Nicole Siebentritt

Hallo Tänzerinnen und Tänzer, liebe Clubvertreter,

ein neues Jahr hat begonnen, ich hoffe, dass es für euch erfreulich verläuft.

Aus gegebenem Anlass bitte ich alle Clubvertreter und Bulletin-Abonnenten im Falle von Änderungen aller Art diese uns frühzeitig mitzuteilen.

Im Falle von Rücklastschriften müssen wir die Kosten an den Verursacher weitergeben.

Auch wenn euer Abonnement geändert werden soll, teilt uns die Angaben so früh mit, dass wir auch darauf reagieren können.

Ende Januar / Anfang Februar sind die Abbuchungen der Beiträge und Umlagen 2019 auf den Bankweg gebracht worden.

Wenn euer Club bisher überwiesen hat; denkt daran, dass die Beiträge und Umlagen immer im Januar fällig sind.

Sehr gerne nehmen wir auch von den Clubs, die bisher überweisen, SEPA-Mandate an.

Das Formular findet ihr auf www.eaasdc.eu unter „Dokumente und Informationen für Mitgliedsclubs“ oder ich sende es euch auf Anfrage zu.

Grüße

Robert